

## CIRCULAR 4: Introduction to the Forum 2022 & call for Programme Items

*\*Version française ci-dessous*

Dear friends,

We are very excited to share with you the introduction to the Forum 2022 of the Regional Conference.

This is a unique moment for all of us to connect and grow by sharing our best practices & common challenges.

- [Introduction to Forum 2022 & annex](#)

In this call you will find more details regarding the different elements of the Forum & in the annex information on how you can be involved :

- Member Organization led workshops : please submit your session proposals by 26/01 here :<https://forms.gle/CAAbATgQKxixAsVM6>
- Ideas playground : please submit your ideas by 20/03 here:  
<https://forms.gle/fpopJuCcVBHKX4uU8>
- Forum Hub : please let us know if you have any materials for display by 20/03

We are looking forward to hearing from you.

If you have any questions please contact [Europe.reco@waggs.org](mailto:Europe.reco@waggs.org)

Yours in Guiding and Scouting,

The Europe Region Committee

*Version française*

Cher.e.s ami.e.s,

Nous sommes très heureuses de partager avec vous l'appel pour le Forum 2022 de la Conférence régionale.

C'est un moment unique pour nous tous de nous connecter et de grandir en partageant nos meilleures pratiques et nos défis communs.

- **[Introduction au forum 2022 et annexe](#)**

Dans cet appel, vous trouverez plus de détails concernant les différents éléments du Forum et dans l'annexe des informations sur la façon dont vous pouvez être impliqué:

- Ateliers animés par les Organisations Membres : veuillez soumettre vos propositions de session avant le 26/01 ici : <https://forms.gle/CAAbATgQKxixAsVM6>

- Jeux d'idées : merci de soumettre vos idées avant le 20/03 ici : <https://forms.gle/fpopJuCcVBHKX4uU8>

- Forum Hub : merci de nous informer si vous avez du matériel à afficher d'ici le 20/03

Nous sommes impatient.e.s de vous entendre.

Bien à vous dans le Guidisme et le Scoutisme,

Le Comité de la Région Europe